

For Theatre Glendon



UNIVERSITÉ
YORK
UNIVERSITY

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON
GLENDON COLLEGE

2275 BAYVIEW AVENUE • TORONTO • ONTARIO • CANADA • M4N 3M6

To be translated
please. Thursday (?)
Thank-you
Jodi Armstrong
691-6366

For Immediate Release: March 19, 1992

Contact: Jodi Armstrong 691-6366
Theatre Glendon 487-6722

FRINGE BENEFITS AT THEATRE GLENDON

The last event of the year at Theatre Glendon is also the biggest and most exciting! Like the well known Fringe Festival put on every year in cities all over the world, the **Glendon Fringe Festival** is a diverse collection of plays written by well known playwrights and budding artists. Showing at 8pm from March 31st through April 4th, each one of these nine short plays will be performed at various times throughout the festival.

Here is a sampling of the incredible plays that can be seen on any given night: Bombazine Max; Snipets; Savage Love; Doll; Play Acting; Babel Rap; A Writer, A Servant & Lots Of Symbolism; The Tridget Of Greva.

When was the last time you got to see theatre for less than one dollar a show? Tickets for the **Glendon Fringe Festival** are \$4 for students and \$5 for the general public with 5 or 6 different plays showing each night. To reserve your ticket or for more detailed information contact Jodi Armstrong at 691-6366 or Theatre Glendon at 487-6722

Theatre Glendon
2275 Bayview Ave.
(Bayview at Lawrence)
Toronto, Ontario
M4N 3M6
487-6722

LES FRISONS DE L'AVANT-GARDE AU THÉÂTRE GLENDON

La dernière représentation de l'année au théâtre Glendon sera aussi la plus importante et la plus excitante. À l'image des festivals de théâtre avant-garde les plus célèbres dans le monde, le festival de théâtre avant-garde de Glendon réunit différentes pièces écrites par des dramaturges bien connus et des artistes en herbe. Les représentations commencent le 31 mars et se poursuivent jusqu'au 4 avril, à 20 h. Chacune des neuf courtes pièces seront représentées à différentes reprises au cours du festival.

Voici un échantillon des oeuvres incroyables qui pourront être vues au cours du festival; *Bombazine Max; Snipets; Savage Love; Play Acting; Babel Rap; A Writer; A Servant & Lots of Symbolism; The Tridget of Greva.*

Avez-vous souvent eu l'occasion d'aller au théâtre pour moins d'un dollar par pièce représentée ? Les billets pour le Festival avant-garde sont à 4 \$ pour les étudiants et 5 \$ pour le grand public, et 5 ou 6 pièces différentes seront présentées chaque soir. Pour réservations et renseignements, appelez Jodi Armstrong, No 691-6366, ou le théâtre Glendon, No 487-6722